
Protokoll fört vid sammanträde med kyrkofullmäktige i Rönö Församling  

torsdagen 25 oktober 2018 i Lids Bygdegård.  

 

 

Beslutande:                Ordförande Anders Borg 

              Vice ordförande Eva Roempke Marmgård 

              Ledamöterna: 

              Regina Ericson, Niklas Mattsson, Christine Isfält Qvarfordt,  

              Ingegerd Böklin, Vibeke Nielsen Svedman, Hans Kallvi,  

              Kerstin Eriksson och Thom Zetterström  

              samt tjänstgörande ersättaren Agneta Colliander 

                                                                          

                                     

Övriga närvarande:  Ellinor Svensson, kyrkoherde 

              Jenny Marmgård Grape, ekonom 

               Leif Marmgård 

                

             

 

Justerare:               Ingegerd Böklin och Christine Isfält Qvarfordt 

 

 

Underskrifter: 

 

Ordförande:              .................................................................................. 

                 

 

Justerare:             .................................................................................... 

 

       

                                  .................................................................................... 

 

 

Datum då anslaget  

sattes upp:  2018-11-05 

 

Datum då anslaget 

tas ned:  2018-11-26 

 

Förvaringsplats 

för protokollet: Församlingsexpeditionen, Runtuna Klockargård 

 

 

 

Protokollet finns också på församlingens hemsida: www.svenskakyrkan.se/rono 

 

 

Underskrift: 

 

  Regina Ericson, sekreterare 

http://www.svenskakyrkan.se/rono


§ 15 

Inledning/ Upprop 
Ordförande Anders Borg hälsar välkommen.  

Därefter förklaras sammanträdet öppnat och upprop företas. 

 

§ 16  

Justering 

Kyrkofullmäktige beslutar 

– att till justerare av dagens protokoll välja Ingegerd Böklin och Christine Isfält Qvarfordt. 

 

   § 17 

Kungörelse 

Kyrkofullmäktige beslutar 

– att förklara sammanträdet för i laga ordning kungjort. 

 

   § 18 

Dagordning 

Kyrkofullmäktige beslutar 

– att fastställa dagordningen. 

 

   § 19 

Föregående protokoll 

Föregående sammanträdes protokoll 2018-04-22 har skickats till ledamöterna direkt efter 

justering. 

Kyrkofullmäktige beslutar 

– att lägga protokollet till handlingarna. 

 

   § 20    

Budgetförslag 2019 med flerårsplan 2020-2021 

Kyrkorådet föreslår att kyrkoavgiften bibehålls på 1,31 kr per skattekrona för år 2019 och att 

fullmäktige därefter fortsätter sänkningen med ett öre, till 1,30 år 2020 och 1,29 år 2021. 

Kyrkorådets budgetförslag presenteras av ekonom Jenny Marmgård Grape. 

Kyrkofullmäktige beslutar   

– att fastställa det framlagda budgetförslaget. 

 

Budget 2019, med långtidsplan för år 2020 och 2021, se bilaga till detta protokoll. 

 

   § 21 

Kyrkoavgift för år 2019 

Kyrkofullmäktige beslutar 

– att fastställa kyrkoavgiften för år 2019 till 1,31 kr/skattekrona. 

 

   § 22 

Beslut om målkapital och medelsförvaltning 

Kyrkofullmäktige beslutar  
- att fastställa församlingens målkapital till 5 700 tkr. 

- att uppdra åt Kyrkorådet att tillsätta en ekonomigrupp, som ska se över riktlinjerna för 

medelsförvaltningen, samt att inkomma med ett förslag gällande medelsförvaltningen 

till nästa sammanträde.  

 



 § 23 

Sammanträdesdag för vårens fullmäktigesammanträde 

Kyrkofullmäktige beslutar 

– att vårens sammanträde hålls 2019-04-28 i samband med lämplig gudstjänst, förslagsvis i 

Råby. 

   § 24 

Aktuell information  

Ekonom Jenny Marmgård Grape informerar om den nya dataskyddsförordningen, GDPR, 

samt delar ut en blankett, gällande samtycke och tystnadsplikt, som ska undertecknas av 

medarbetare och förtroendevalda. 

Kyrkoherde Ellinor Svensson och kyrkorådets vice ordförande Niklas Mattsson informerar 

om fördjupningsresan till Brügge, som medarbetare och kyrkorådet genomfört, och vad som 

framkom under samtal om framtidens verksamhet, våra fastigheter och hur vi ska använda 

våra kyrkorum. 

 

   § 25    

Avslutning 

Sammanträdet avslutas med att ordförande tackar för visat intresse, och framför ett särskilt 

tack till Jenny Marmgård Grape för arbetet med budgeten. 

 

 

 

 

 

 

 

 


